
Študentje vadijo
s knjigami
Študentska in srednješolska
mladina praktično nima
možnosti za organizirano
rekreacijo

29. maja so se zbrali delegati temeljnih or-
ganizacij združenega dela in osnovnih tele-
snokulturnih organizacij na prvi seji skup-
ŠČine samoupravne interesne telesnokulturne
skupnosti občine Bežigrad v novem man-
datnem obdobju.

Najprej so poslušali poročila o dosedanjem
delu in 0 delu kadrovske komisije. Po razreš-
nici starim organom so izvolili nove, v imenu
katerih se je zahvalil dosedanji in novi pred-
sednik izvršnega odbora Boris Kobal. Podalje
tudi kratek program dela, ki bo moralo sloneti
predvsem na boljši povezanosti med izvajalci
in porabniki, da bodo lahko delovni Ijudje iz
temeljnih organizacij združenega dela bolj ne-
posredno sodelovali pri oblikovanju telesne
kulture. Le tako bodo telesnokulturni delavci
uspeli povečati zanimanje za vsakodnevno re-
kreacijo med občani, kar je velikega pomena
za vso družbo. Začetki so že tu. Preko učencev
na osnovnih šolah so namreč razdelili anketne
liste staršem z vprašanji, s katerimi športi se
žele ukvarjati.

Seveda bodo za uresničitev načrtov potreb-
ne še nove rekreacijske površine, stare pa bo
treba bolje vzdrževati. Poseben problem je za
Bežigradom telesna kultura študentov in sred-
nješolske mladine, ki je je v naši občini vedno
več. Prav k študentovskemu rekreacijskemu
športu bomo morali pristopiti bolj organizi-
rano.

V razpravi, ki je sledila, se je oglasil tudi
Silvo Čebulj, ki je poudaril, da bodo morale

osnovne telesnokutturne organizacije v kra-
jevnih skupnostih najti skupen jezik pri or-
ganiziranju rekreacije. Le tako bo namreč
možno izvesti program telesne kulture v kra-
jevnih skupnostih, zato bo treba tudi paziti, da
se društva ne bodo zapirala v ozke okvire.
Posebno vlogo morajo imeti pri tem člani zve-
ze komunistov, ki morajo biti dosledni tako pri
sprejemanju skupnih sklepov kot kasneje pri
njihovern izvajanju v svojih sredinah.
Delegati $0 postaviti tudi več vprašanj v zvezi z
delovanjem telesnokulturne skupnosti Ljub-
Ijana in vzdrževanjem objektov, na katere jim
je odgovoril Janko Popovič, predsednik
izvršnega odbora pri omenjeni skupnosti.

Na koncu naj omenimo še to, da so prisotni
zvedeli, da bože vjeseni poskrbljeno za boljše
zdravstveno varstvo vseh, ki se ukvarjajo za
rekreacijo. V ta namen bosta na razpolago
novi športni ambulanti na Ježici in v druž-
benem domu Stadion, ki bosta odprti dvakrat
na teden.
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